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PROTOKÓŁ  NR  III/10 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  30 grudnia  2010 roku 

 
 
III Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 15 radnych. 
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Budżet Miasta na 2011 rok – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2011 rok : 
a) przedstawienie  projektu budżetu  wraz  z  uzasadnieniem  Burmistrza  Miasta, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
c) odczytanie opinii  komisji stałych  Rady  Miasta  dotyczących  projektu  

uchwały  budżetowej  
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i zgłoszonymi poprawkami wraz  

z  ich  przegłosowaniem, 
e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

4. Podjęcie uchwał Rady Miasta w sprawach :  
a) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad 
Odrą przeznaczonego pod inwestycję liniową -  gazociąg wysokiego ciśnienia 
DN 200 (druk nr 1), 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu gminu dla niepublicznych przedszkoli oraz placówek prowadzonych w 
innych formach wychowania przedszkolnego działających na terenie Miasta 
Kostrzyn nad Odrą oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania (druk nr 2), 

c) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                      
(druk nr 3), 

d) wydatków budżetowych Miasta Kostrzyn nad Odrą, które w 2010 roku nie 
wygasają  z upływem roku budżetowego (druk nr 4), 

e) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Kostrzyn nad Odra w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5), 

f) upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                        
(druk nr 6), 

g) ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 
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h) ustalenia diet dla radnych Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8),  
i) powołania Kapituły Medalu „Za zasługi dla Miasta Kostrzyn nad Odrą” (druk 

nr 9),  
j) powołania pocztu sztandarowego Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 10), 
k) ustalenia planu pracy Rady Miasta, zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta oraz przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady 
Miasta na 2011 rok (druk nr 11), 

l) wyznaczenia przedstawiciela miasta do Zgromadzenia Celowego Związku 
Gmin CZG-12 (druk nr 12), 

m) wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 13),  
n) o przejęciu pojazdu marki Audi 80 nr rej. ERA 4J91 na własność Miasta 

Kostrzyn nad Odrą (druk nr 14),  
o) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków w mieście Kostrzyn nad Odrą (druk nr 15) 
5. Interpelacje i wnioski. 
6. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 15.00 dokonał otwarcia 
obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji 
(lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zgłosił autopoprawki do porządku obrad sesji 
polegające na ujęciu dodatkowych projektów uchwał, tj.: 
1) w pkt. 3 Budżet Miasta na 2011 rok – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2011 rok, wprowadzić ppkt. f) podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Kostrzyn nad Odrą na lata 2011-2013, 

2)  w pkt. 4 podjęcie uchwał w sprawach :  
p)   zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 16), 
r) przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad 
Odrą (druk nr 17) 

 
Zgłoszone autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod przyjęcie porządek obrad 
sesji. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji, kolejnym punktem było przyjęcie protokołów z 
ostatnich sesji. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr I/10 z  29 
listopada 2010 r. Protkół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Radny M. Jaszcz stwierdził, iż na sesji w dniu 30 listopada 2010 r., w której nie brał 
udziału, były przeprowadzone wybory do składu Komisji Rewizyjnej.  Radny zwrócił 
uwagę, że zgodnie z art. 18 a ustawy o samorządzie gminnym w skład komisji 
rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów. Radny 
stwierdził, iż w Radzie Miasta nie utworzono klubów radnych, ale jego zdaniem  przy 
wyborze Komisji Rewizyjnej należało wziąć pod uwagę radnych komitetów 
wyborczych, którzy uzyskali mandat do Rady Miasta. 
Radni M Jaszcz stwierdził, iż nie zgłasza w tej sprawie wniosku. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr II/10 z  30 
listopada 2010 r. 
Protokół został przyjęty  13 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”.  
 
Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 04 listopada 2010 r. do             
31 grudnia 2010r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Radny M. Borowski zapytał w jakim stopniu miasto jest przygotowane do sypania 
wałów przeciwpowodziowych w sytuacji, gdy ziemia jest zamarznięta ? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż zmarznięta ziemia nie będzie stanowić 
problemu, ponieważ ciężki sprzęt poradzi sobie z wydobyciem piasku z terenów 
popoligonowych, jeśli  będzie potrzeba budowy lub poprawienia wałów. Dodał, iż 
najwięcej pracy może być przy wzmocnieniu wałów przy nabrzeżu, od strony 
pawilonu Netto, ale w szczególności pod wiaduktem oraz port przy Artic Paper. 
Również konieczne będzie monitorowanie i poprawienie wału na Warnikach.  
Burmistrz stwierdził, iż zakres zadań będzie podobny, jak w miesiącu czerwcu, z tym, 
że w trudniejszych warunkach i przy mniejszej mobilizacji sił PSP, ponieważ jest to 
zagrożenie lokalne, a nie ogólnopaństwowe. 
 
Radny M. Jaszcz  o prosił przybliżenie tematu spotkania odbytego w Warszawie w 
dniach 14-15 grudnia br. z udziałem przedstawiciela Ministerstwa Rozwoju 
Regionalnego oraz Fundacji WOŚP, w którym uczestniczył Przewodniczący Rady 
oraz Burmistrz Miasta.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż tematem spotkania był projekt monitorowany 
przez Ministerstwo  w ramach Europejskiej Współpracy Terytorialnej, w którym 
Miasto Kostrzyn realizuje budowę amfiteatru i inwestycję na Starym Mieście. 
Burmistrz wyjaśnił, iż na spotkaniu poinformowano, iż inwestycja budowy amfiteatru 
nie zostanie zakończona zgodnie z umową na koniec miesiąca grudnia, ze względu na 
niesprzyjające  warunki atmosferyczne. W związku powyższym złożyliśmy wniosek, 
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iż zadanie będzie wykonane rzeczowo wraz z odbiorem do końca kwietnia 2011 r., a 
uroczystość otwarcia, która również jest współfinansowana ze środków unijnych, 
odbędzie się w pierwszej połowie czerwca 2011 r., czyli na Dniach Kostrzyna. 
 
 
Ad. 3 - Budżet Miasta na 2011 rok – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2011 rok : 
 

a) przedstawienie  projektu budżetu  wraz  z  uzasadnieniem  Burmistrza  Miasta, 
 

Burmistrz Miasta Andrzej Kunt przed zaprezentowaniem projektu budżetu 
miasta na 2011 r. w wersji pierwotnej, stwierdził, iż po analizie wniosków 
zgłoszonych na posiedzeniu Komisji, projekt będzie zmodyfikowany, jako  
autopoprawki Burmistrza  Miasta do projektu budżetu. Pierwsza autopoprawka 
wprowadzona jest przez Burmistrza Miasta wynikająca z otrzymania dofinansowania 
na przebudowę, modernizację ulicy Orła Białego i ul. Drzewickiej  w ramach tzw. 
„schetynówki”. Poinformował, iż kolejne dwie autopoprawki  zdecydował wnieść jako 
autor projektu, a wynikają one z wniosków Komisji, tj.: 
1. przeniesienie środków w wysokości 150 tys. zł z działu 750 Administracja 

Publiczna, wynagrodzenia pracowników, na dział 926 – Kultura Fizyczna i Sport 
z przeczeniem 100 tys. zł na upowszechnienia sportu kwalifikowanego i             
50 tys. zł. na realizację zadań w zakresie szkolenia dzieci i młodzieży, 

2. przeniesienia środków w wysokości 16 tys. zł. z profilaktyki zdrowotnej z 
przeznaczeniem na zajęcia korekcyjne w szkołach. 

 
Burmistrz Miasta dodał, iż na zalecenie wydane przez  Regionalną Izbę 

Obrachunkową opinią, dokonano zmian w projekcie Budżetu Miasta na 2011 rok, jak 
również w Wieloletniej Prognozie Finansowej, a zmiany te nie spowodowały zmian 
wysokości budżetu. 

 
 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 
Burmistrz Miasta poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 
zaopiniowała przedłożony przez Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą projekt 
uchwały budżetowej na 2011 rok  oraz możliwości sfinansowania planowanego 
deficytu budżetowego. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 523/01 z dnia 6 
grudnia 2010 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 
c) odczytanie opinii  komisji stałych  Rady  Miasta  dotyczących  projektu  

uchwały  budżetowej  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Michał Kunt 

poinformował,  iż obie Komisje Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2010 
r. po analizie projektu budżetu miasta na 2011 rok, pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt  z uwzględnieniem następujących wniosków : 
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1. zwiększenia środków w Dz. 926 rozdz. 92695 § 2830 na zadanie : 

1) realizacja zadań w zakresie szkolenia dzieci i młodzieży w sekcjach 
sportowych – 50.000 zł. 

2) upowszechnianie sportu kwalifikowanego -100.000 zł. 
2. przeniesienia środków w wysokości 16.000 zł.  z  Dz. 851 rozdz. 85195  § 4300 
zadanie „badania profilaktyczne wad postawy”  na  Dz. 801 rozdz. 80101 – Szkoła 
Podstawowa nr 2 – 8.000 zł.,  Szkoła Podstawowa nr 4 – 8.000 zł. 
 

  
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i zgłoszonymi poprawkami wraz  

z  ich  przegłosowaniem, 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż w tym punkcie porządku obrad 

sesji przechodzimy do dyskusji nad projektem budżetu miasta oraz zgłoszonymi 
poprawkami wraz z ich przegłosowaniem. Przewodniczący zwrócił się do radnych, 
czy w tej sprawie są jakieś uwagi? 

 
Radny M. Tatarewicz stwierdził, iż na posiedzeniu Komisji poświęconej analizie 
projektu budżetu miasta wyraził swoje wątpliwości co do niektórych elementów 
projektu budżetu, dlatego też na sesji zwróci uwagę tylko na ważniejsze  pozycje. 
Zdaniem Radnego w projekcie budżetu środki na energię elektryczną i  odśnieżanie 
miasta są niedoszocowane, dlatego też środki na ten cel powinny być uwzględnione na 
etapie tworzenia budżetu. Radny zwrócił uwagę, iż w projekcie budżetu w 
drastycznym stopniu obcięto środki na sport, co zostanie skorygowane, jako 
autopoprawka, o czym poinformował Burmistrz Miasta. Podsumowując swoją 
wypowiedź, stwierdził, iż będzie głosował za przyjęciem projektu budżetu,  a 
szczególności ze względu na ujęte zadania inwestycyjne, w tym budowę szkoły 
ponadgimnazjalnej. 
 
W związku z tym, iż zakończono dyskusję nad projektem budżetu, Przewodniczący 
Rady T. Łysiak przystąpił do głosowania autopoprawek do projektu budżetu miasta na 
2011 r. 
Wiceprzewodniczący Rady P. Tadla przedstawił autopoprawki do projektu budżetu 
miasta Kostrzyn nad Odrą na 2011 r. wniesione przez Burmistrza Miasta na sesji Rady 
Miasta w dniu 30 grudnia 2011 r. tj.: 
1.  Dokonuje się zwiększenia dochodów i wydatków budżetu : 

1) W dziale 600  Transport i łączność na kwotę 2.089.000,00, rozdz. 60016 –   
Drogi publiczne gminne, w tym  : 

-   § 6330  –  Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację inwestycji 
i zakupów inwestycyjnych własnych gmin - na Remont ul. Orła Białego i ul. 
Drzewickiej  Kostrzynie nad Odrą - 2.054.000,00     

-  § 6620  –  Dotacje celowe otrzymane z powiatu  na  inwestycje i zakupy 
inwestycyjne realizowane na podstawie porozumień (umów) między 
jednostkami  samorządu terytorialnego- na Remont ul. Orła Białego i ul. 
Drzewickiej w Kostrzynie nad Odrą - 35.000,00 
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2) Zwiększa się Wydatki Budżetu o kwotę 4.120.000,00 zł. w dziale 600 

Transport i łączność na kwotę 4.120.000,00 rozdz. 60016 – Drogi publiczne 
gminne w tym : 

- §  6050  –  Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 4.120.000,00 w tym 
na Remont ul. Orła Białego i ul. Drzewickiej w Kostrzynie nad Odrą -   
2.054.000,00 

 
 
 
Rada Miasta 15 głosami „za” przyjęła powyższą zmianę w projekcie budżetu miasta. 
 
 
2.  Zmniejsza się wydatki  w dziale 750 Administracja Publiczne – 150.000,00 zł w  

§  4010  –  Wynagrodzenia osobowe pracowników 150.000,00 zł. 
W dziale 926 Kultura fizyczna i sport zwiększa się wydatki na :  
- realizację zadań w zakresie szkolenia dzieci i młodzieży w sekcjach sportowych 
50.000,00, 
-  upowszechnianie sportu kwalifikowanego 100.000,00 

 
Rada Miasta 15 głosami „za” przyjęła powyższą zmianę w projekcie budżetu miasta. 
 
3. Zmniejsza się wydatki  w dziale 851 Ochrona Zdrowia o kwotę 16.000,00 zł. 

zakup usług pozostałych, czyli badania profilaktyczne wad postawy,                              
a zwiększa się wydatki w dziale 801 Oświata i wychowanie na zajęcia korekcyjne 
w  : 
- Szkole Podstawowej Nr 2  - 8.000,00 zł.  
- Szkole Podstawowej Nr 4 - 8.000,00 zł,  

 
Rada Miasta 4 głosami „za”, przy 9 głosach „przeciwnych” i 1 „wstrzymującym się” 
nie przyjęła powyżej zmianę w projekcie budżetu miasta. 
 
Radny M. Tatrewicz zgłosił wątpliwości co do trybu głosowania i prosił o 
przedłożenie, na kolejną sesję,  wykładni prawnej w tej sprawie. Zdaniem Radnego nie 
należy głosować autopoprawek, gdyż są one poprawkami autora projektu, a więc 
głosowanie powinno odbywać się nad samym projektem. Radni natomiast mogą 
głosować poprawki do projektu. 
 
Radca prawny Andrzej Ksokowski wyjaśnił, że głosowanie autopoprawek wynika z 
nowej ustawy o finansach publicznych i taka procedura obowiązuje w procedurze 
uchwalania budżetu. 
 
Radny Marek Tatarewicz prosił o przedłożenie, na następną sesję, pisemnej opinii 
prawnej w tej sprawie. 
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e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odra na 2011 rok. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/7/10,  która stanowi załącznik nr   5 do protokołu. 
 

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 2011-2013, 

 
Radny P. Tadla przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 2011-2013 z uwzględnieniem 
zmian wprowadzonych do uchwalonej uchwały budżetowej na 2011r. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/8/10,  która stanowi załącznik nr   6 do protokołu. 
 
 
Ad. 4. Podjęcie uchwał Rady Miasta w sprawach :  
 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad 
Odrą przeznaczonego pod inwestycję liniową -  gazociąg wysokiego ciśnienia 
DN 200 (druk nr 1), 

Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/9/10,  która stanowi załącznik nr   7 do protokołu. 
 
 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 

budżetu gminu dla niepublicznych przedszkoli oraz placówek prowadzonych w 
innych formach wychowania przedszkolnego działających na terenie Miasta 
Kostrzyn nad Odrą oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania (druk nr 2), 

Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/10/10,  która stanowi załącznik nr   8 do protokołu. 
 
 
c) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                      

(druk nr 3), 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/11/10,  która stanowi załącznik nr   9 do protokołu. 
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d) wydatków budżetowych Miasta Kostrzyn nad Odrą, które w 2010 roku nie 

wygasają  z upływem roku budżetowego (druk nr 4), 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/12/10,  która stanowi załącznik nr   10 do protokołu. 
 
 
e) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Kostrzyn nad Odra w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5), 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/13/10,  która stanowi załącznik nr   11 do protokołu. 
 
 
f) upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                        

(druk nr 6), 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/14/10,  która stanowi załącznik nr   12 do protokołu. 
 
 
g) ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Miasta 

Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/15/10,  która stanowi załącznik nr   13 do protokołu. 
 
 
h) ustalenia diet dla radnych Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8),  
 
Radny M. Tatarewicz zapytał, kto jest autorem projektu uchwały ? 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak stwierdził, iż może autoryzować powyższy projekt 
uchwały.  
  
Radny M. Jaszcz zwrócił się o przedstawienie opinii obu Komisji Rady Miasta w 
sprawie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż obie Komisje Rady Miasta wyraziły 
opinie, aby nie zmieniać wysokości diet radnych Rady Miasta (wniosek uzyskał 
pozytywną opinię stosunkiem głosów 6 „za”, 5 ‘przeciw”, 2 radnych „wstrzymało się” 
od głosowania,  na 13 radnych obecnych na posiedzeniu Komisji). 
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Radny M. Jaszcz zapytał, który projekt uchwały będzie głosowany, czy ten, który  
uwzględnia podwyżki diet, czy ten przegłosowany na posiedzeniu komisji, czyli za 
utrzymanie diet na dotychczasowym poziomie ?   
  
W związku z tym, iż przedłożony pod obrady sesji projekt uchwały uwzględnia 
podwyżkę diet, Radny M. Jaszcz zgłosił wniosek w sprawie utrzymania stawek diet w 
wysokości obowiązującej w poprzedniej kadencji. 
 
Radny A. Żołna w związku z tym, iż nie wszyscy radni uczestniczyli w posiedzeniu 
obu Komisji Rady w części dotyczącej projektu uchwały i wyrażeniu opinii, wnosił o 
ponowne poddanie pod głosowanie zajęcia stanowiska w tej sprawie, a więc poddanie 
pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wysokości diet radnych. 
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż na posiedzeniu obu Komisji przedstawiono projekt 
uchwały z nowymi stawkami diet radnych oraz zgłoszono wniosek o utrzymaniu 
stawek diet na dotychczasowym poziomie, który uzyskał pozytywną opinię obu 
Komisji stosunkiem głosów 6 „za”, 5 ‘przeciw”, 2 radnych „wstrzymało się” od 
głosowania,  na 13 radnych obecnych na posiedzeniu Komisji. W związku  z tym, iż 
Radny M. Jaszcz zgłosił wniosek o utrzymaniu diet na dotychczasowym poziomie, 
należy w pierwszej kolejności głosować wniosek Radnego M. Jaszcza. W przypadku, 
gdy wniosek nie uzyska większości głosów, wówczas poddany będzie pod głosowanie 
projekt uchwały przedłożony pod obrady sesji, czyli druk nr 8. 
 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, iż do Burmistrza Miasta wpłynęło pismo 
Przewodniczącego Rady Miasta Pana Tadeusza Łysiaka o następującej treści, cyt. : 
”Wnoszę o obniżenie diety dla Przewodniczącego Rady  Miasta z kwoty 2064,77 zł do 
wysokości 1600 zł. Zaproponowana kwota diety jest zasadna do ponoszonych kosztów 
przy pełnieniu funkcji Przewodniczącego Rady Miasta oraz adekwatna do poziomu  
diet Radnych Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą. Zmianę proszę wprowadzić z dniem 
01.12.2010r. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek  Radnego M. Jaszcza w 
sprawie utrzymania diet na dotychczasowym poziomie. 
Wniosek nie został przyjęty. „Za” jego przyjęciem głosował 1 radnych, 11 radnych 
głosowało „przeciw”, 3 radnych „wstrzymało się” od głosowania. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak uzasadnił, iż projekt uchwały w sprawie zwiększenia 
diet radnych został przygotowany w związku z tym, iż od  2002 r. do 2010 r. stopień 
inflacji łącznie wyniósł 22,5%, natomiast wzrost diet w tym czasie był znikomy. 
Dlatego też zaproponowano podwyższę stawek diet o 9%, co spowoduje niewielki 
wzrost diety dla radnego o 68 zł, Przewodniczącego Komisji 76 zł. i 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta około 100 zł. 
Następnie Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 



 10 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i 3 głosach „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 
Nr III/16/10,  która stanowi załącznik nr   14 do protokołu. 
 
 
i) powołania Kapituły Medalu „Za zasługi dla Miasta Kostrzyn nad Odrą”             

(druk nr 9), 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/17/10,  która stanowi załącznik nr   15 do protokołu. 
 
 
j) powołania pocztu sztandarowego Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 10), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/18/10,  która stanowi załącznik nr   16 do protokołu. 
 
 
k) ustalenia planu pracy Rady Miasta, zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta oraz przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady 
Miasta na 2011 rok (druk nr 11), 

 
 
Radny M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, czy zaplanowane w planie pracy Rady 
Miasta spotkanie z Wojewodą oraz wyjazd Radnych do Sejmiku Woj. Lubuskiego 
odbędzie się w trybie sesyjnym, czy poza sesyjnym? 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak wyjaśnił, iż te spotkania będą miały charakter poza 
sesyjny. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/19/10,  która stanowi załącznik nr   17 do protokołu. 
 
 
l) wyznaczenia przedstawiciela miasta do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin 

CZG-12 (druk nr 12), 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/20/10,  która stanowi załącznik nr   18 do protokołu. 
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m) wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 13),  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak przedstawi projekt uchwały, a następnie uzasadnił 
propozycję zwiększenia wynagrodzenia. Przewodniczący Rady wyjaśnił, 
wynagrodzenie Burmistrza obecnie wynosi  10.360,00 zł., które zostało przyznane w 
2007r. Dodał, iż w listopadzie br. w Gazecie Lubuskiej zamieszczono artykuł o 
wysokości wynagrodzeń burmistrzów i wójtów gmin, z którego wynika, że 
wynagrodzenie Burmistrza Kostrzyna jest niższe o 2,6 tys. zł.  od burmistrzów gmin o 
podobnej wielkości, jak Kostrzyn. Ponadto od 2007 r. inflacja wzrosła o 10,7%. 
Dlatego też proponujemy zwiększenie wynagrodzenia Burmistrza o kwotę 900 zł., 
czyli do kwoty 11.260 zł. Przewodniczący Rady stwierdził, iż Burmistrz Kostrzyna 
jest dobrym gospodarzem, administratorem i menagerem, a więc zasługuje na 
zwiększenie wynagrodzenia. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę Nr III/21/10,  która 
stanowi załącznik nr   19 do protokołu. 
 
 
n) o przejęciu pojazdu marki Audi 80 nr rej. ERA 4J91 na własność Miasta 

Kostrzyn nad Odrą (druk nr 14),  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/22/10,  która stanowi załącznik nr   20 do protokołu. 
 
o) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków w mieście Kostrzyn nad Odrą (druk nr 15) 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami 
„za”, przy 2 głosach „przeciwnych” i 3 „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę Nr 
III/23/10,  która stanowi załącznik nr   21 do protokołu. 
 
 
p) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 16), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/24/10,  która stanowi załącznik nr   22 do protokołu. 
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r) przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 
17) 

 
Wiceprzewodniczący Rady P.Tadla przedstawiając projekt uchwał poinformował, iż w 
załączniku do projektu w pozycji na dofinansowanie w drodze otwartych  konkursów 
ofert szkolenia dzieci i młodzieży w sekcjach sportowych należy wprowadzić kwotę 
250 tys. zł. w związku z podjętą uchwała budżetową.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały z powyższą 
zmianą. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  - podjęła Uchwałę Nr III/25/10,  która stanowi załącznik nr   23 do protokołu. 
 
Ad. 5  - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
 
Radny M. Borowski zgłosił interpelację w sprawie rozwiązania problemu parkowania 
pojazdów przy Dworcu PKP, które właściciele pozostawiają na kilka dni, blokując 
miejsca postojowe. Radny zwrócił uwagę, że ten problem był już rozwiązywany przez 
poprzednie kadencje, ale bez skutku. Radny zapytał, czy nie można spowodować, aby 
miejsca parkingowe przy dworcu były przeznaczone wyłącznie do chwilowego 
parkowania?  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt  potwierdził, iż problem parkowania przy Dworcu PKP 
istnieje już od wielu lat. Rozwiązaniem tego problemu jest możliwe poprzez ustalenie 
miejsc płatnego parkowania, z tym, że prawo nie pozwala na wyznaczenie, tylko 
jednego, parkingu płatnego na terenie  miasta. W związku z powyższym należałoby 
podjąć uchwałę o wyznaczeniu stref, parkingów płatnych w kilku miejscach na terenie 
miasta. 
 
Radny M. Borowski zapytał, czy można wprowadzić na parkingu przy Dworcu nakaz 
czasowego parkowania. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż powyższa propozycja była już stosowana, ale 
nie przyniosła oczekiwanych efektów, ponieważ w praktyce nie ma możliwości 
egzekwowania tego nakazu. 
 
 
Ad. 6 - Sprawy różne. 
  
Radny M. Borowski zasygnalizował, iż w budżecie miasta, ujęto tylko 20 tys. zł. w 
dziale turystka, dlatego też uważa za konieczne, aby na posiedzeniach komisji 
powrócono do  tematu turystki, który jest bardzo ważnym elementem rozwoju miasta. 
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Radny M. Kunt zwrócił uwagę, że w tegorocznym budżecie miasta na szeroko pojęte 
zagadanie, jak turystyka,  wydatkowano  9 mln zł. na odbudowę Twierdzy Kostrzyn, 
budowę murów kurtynowych, bastion Filip itd., czy też na Muzeum Twierdzy. Dodał, 
iż liczba odwiedzających Stary Kostrzyn  wzrosła trzykrotnie w porównaniu do 
ubiegłego roku. 
 
Radny K. Wojtala prosił o wyjaśnienie, dlaczego na badania profilaktyczne wad 
postawy z 400 dzieci, zgłosiło się tylko 297?  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż każde dziecko było zobowiązane do 
przedłożenia pisemnej zgody rodzica na przeprowadzenie badania i tylko 297 dzieci 
przedłożyło stosowne oświadczenie.  
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z pytaniem, z jakich środków finansowano XV 
Wojewódzki Przegląd Kolęd i Pastorałek dla domów pomocy społecznej, którego 
organizatorem był Dom Pomocy Społecznej „Dom Seniora”, a Burmistrz Miasta  objął 
to przedsięwzięcie patronatem? 
 
Burmistrza Miasta A. Kunt objęcie patronatem tego przedsięwzięcia kosztowało 
budżetu miasta 1500 zł. 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z prośbą o podjęcie działań w celu uruchomienia 
pawilonu handlowego na Os. M. Konopnickiej, w którym poprzednio funkcjonował 
pawilon handlowy „Eko”, a obecnie większość obiektu, poza apteką,  jest 
niewykorzystana. Radny, w imieniu mieszkańców i swoim, wyraził potrzebę 
uruchomienia pawilonu handlowego na terenie, tak dużego osiedla. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zadeklarował, iż podejmie rozmowę z właścicielem 
pawilonu, ale przypuszcza, że przyczyną zaprzestania prowadzenia handlu w tym 
obiekcie, jest brak chętnych do podjęcia działalności.  
 
Radny R. Andrys zwrócił się o przeanalizowanie możliwości wprowadzenia ruchu 
jednokierunkowego na ulicy Zielonej pomiędzy ulicą Drzewicką a ulicą Akacjową. 
Obecnie wzdłuż tej ulicy mieszkańcy parkują pojazdy, co utrudnia ruch pojazdów w 
obie strony. 
 
Burmistrza Miasta A. Kunt stwierdził, propozycja jest słuszna, ale najpierw należy 
sprawdzić, czy nie ma żadnych przeciwwskazań, aby wprowadzić ruch 
jednokierunkowy. 
 
Radny M. Jaszcz zapytał, czy inwestycja na budynku pokoszarowym będzie oddana w 
terminie ? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż otrzymał informację od wykonawcy, iż prace 
niezbędne do wykonania przed okresem zimowym zostały już wykonane. Dodał, iż  
inwestor nie zgłaszał wniosku o przesunięcie terminu oddania budynku.  
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Radny R. Andrys zwrócił uwagę, iż skończył się już okres kampanii wyborczej, a 
plakaty nadal znajdują się przy drodze w kierunku na Gorzów Wlkp.  
 
Radna K. Żołna zwróciła się z prośbą o rozwiązanie problemu głodnych saren 
poruszających się na terenie pomiędzy ulicą Asfaltową a Drzewicami. Radna zapytała, 
czy w tej sprawie nie można nawiązać kontakt z nadleśnictwem, aby zorganizować 
dokarmianie tych saren? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, iż dokarmieniem zwierzyny zajmują się koła 
myśliwych, ale nic nie stoi na przeszkodzie, aby radni, mieszkańcy Drzewic wystąpili 
z inicjatywą społeczną do Koła Myśliwskiego. 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z pytaniem do Prezesa MZK, czy chodniki w stronę 
Drzewic oraz z Drzewic do Szumiłowa są objęte odśnieżaniem, ponieważ na tym 
odcinku drogi nawet jedna strona chodnika nie jest odśnieżona? 
 
Prezes MZK Pan Olgierd Kłaptocz wyjaśnił, iż przedsiębiorstwo wyposażone jest i  
przygotowane do obsługi dróg na poziomie zimy, jaka była w roku ubiegłym. W tym 
roku, jest sytuacja zupełnie inna, dlatego też MZK starają się utrzymać w 
przejezdności drogi  i chodniki od centrum w kierunku peryferii miasta. Natomiast 
chodnik do Szumiłowa jest mało uczęszczany, ponieważ w tym kierunku mieszkańcy 
raczej poruszają się pojazdem. Prezes zapewnił, iż te teren również będzie odśnieżany, 
ale obecnie MZK borykają się z problemem wywiezienia hałd śniegu poza teren 
miasta. 
 
Burmistrz Miasta A. Kun dodał, iż miasto Kostrzyn posiada około 17 tys.  
mieszkańców, ale jest czwartym, co do wielkości powierzchniowo, miastem w 
województwie lubuskim. Następnie Burmistrz Miasta złożył podziękowania   
pracownikom Urzędu Miasta oraz Radnym Rady Miasta za pracę nad przygotowaniem 
i uchwaleniem budżetu miasta na 2011 rok. 
 
W związku z tym, że porządek obrad III sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 18.10. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Tadeusz Łysiak 
 

 


